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Participants in the intensive course 
Greetings again. I’m now giving a 3-week intensive course in research writing, mainly for researchers from Mexico. The researchers are here at Texas A&M University for the course.

Julie Walker, of AuthorAID, has encouraged me to provide “kits” to help others give courses in research writing. Therefore I’m providing the syllabus for the course I’m now giving.

This syllabus is relatively detailed. For each day, it lists topics discussed, reading due, and writing due. It also contains other information. People can use or adapt this syllabus to give courses of their own.

The presentation topics resemble those in AuthorAID workshops. Therefore, those teaching courses based on this one can use or adapt PowerPoint presentations available in the AuthorAID Resource Library. (These presentations are available in English, Spanish, French, and Chinese. We hope to have them available in other languages soon.)

If the textbook that is listed in the syllabus is not available, the course can be given without reading (as AuthorAID workshops are). Or another book covering similar topics can be substituted.

The current course meets daily and has 14 sessions. (The university is closed for 1 day for a holiday.) If desired, one can instead give 3 sessions per week (for an approximately 1-month course), 2 sessions per week (for an approximately 2-month course), or 1 session per week (for an approximately one-semester course). Likewise, the syllabus can be the basis of a self-study course.

I hope that others will adapt this syllabus and give courses similar to this one.

一门课程，几种授课方式
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我授课所用的课程大纲详细列出了每天授课的主题、需要阅读的内容和撰写的材料，还包括了其他信息。人们可以在自己授课时应用或改编这个大纲。
该大纲的主题和AuthorAID研讨会的主题相似。因此，在此基础上的教学课程可以应用或改编AuthorAID资源库中的PowerPoint。这些PowerPoint有英文、西班牙文、法文和中文版本。（注：截止至2010年11月21日，新增了阿拉伯语、葡萄牙语和越南语版本。）
如果没有大纲中提到的教科书，授课时可以不布置阅读任务，或者可以使用内容相似的其他教科书。

目前的课程每天授课，总共授课14次。也可以每周授课3次（课程约持续1个月）、每周授课2次（课程约持续2个月）或每周授课1次（课程约持续1个学期）。同样，该大纲也可用于自学。
